
© 2020 - news.belgium.be

09 jun 2005 -17:00

Ministerraad van 9 juni 2005

De Ministerraad vergaderde op donderdag 9 juni 2005, Wetstraat 16, vanaf 8 uur, onder het
voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Ministerraad vergaderde op donderdag 9 juni 2005, Wetstraat 16, vanaf 8 uur, onder het
voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Eerste Minister kondigde aan dat de Regering op maandag, tijdens de onderhandelingen met de sociale
partners, twee voorstellen over de eindeloopbaan zal bespreken. Het gaat om een algemeen document,
een initiatief van de Minister van Werk, en een reeks concrete voorstellen over de herstructurering van
ondernemingen, meer bepaald het prepensioen. Wat de beslissingen van de Ministerraad betreft, vestigde
hij de aandacht op het voorontwerp van wet inzake het vastleggen van vliegprocedures. Hij benadrukte
ook dat de Ministerraad een aantal maatregelen over administratieve vereenvoudiging heeft goedgekeurd,
die de Staatssecretaris belast met deze materie heeft voorgesteld.

FOD Kanselarij van de Eerste Minister - Algemene Directie
Externe Communicatie
Wetstraat 16
1000 Brussel
België
+32 2 501 02 11
https://kanselarij.belgium.be

Thomas Ferri
Redactiedienst (NL)
+32 2 287 41 42
+32 471 67 07 73
thomas.ferri@premier.fed.be

Christophe Springael
Redactiedienst (FR)
+32 2 287 41 92
+32 477 59 14 37
christophe.springael@premier.fed.be

1 / 1



© 2020 - news.belgium.be

09 jun 2005 -17:00

Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Raad van bestuur Astrid nv

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende voordracht van een lid van de raad van bestuur
van ASTRID nv (*) met het oog op zijn verkiezing en benoeming door de algemene vergadering.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende voordracht van een lid van de raad van bestuur van ASTRID
nv (*) met het oog op zijn verkiezing en benoeming door de algemene vergadering.

De heer Philippe Dodrimont wordt voorgedragen om door de algemene vergadering van ASTRID nv
verkozen en benoemd te worden als lid van de Raad van bestuur.(*) All-round semi-cellular trunking Radio
communication system with integrated dispatchings. ASTRID is een telecom-operator voor alle Belgische
hulp- en veiligheidsdiensten.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Kinesitherapie en fysiotherapie

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*)
houdende de voorwaarden waaronder de toepassing van de wet (**) betreffende geneeskundige
verzorging en uitkeringen tot de zelfstandigen en de leden van de kloostergemeenschappen wordt
verruimd.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende
de voorwaarden waaronder de toepassing van de wet (**) betreffende geneeskundige verzorging en
uitkeringen tot de zelfstandigen en de leden van de kloostergemeenschappen wordt verruimd.

Het ontwerp kent de vermindering van het persoonlijk aandeel van de rechthebbende bij kinesitherapie en
fysiotherapie aan de zelfstandigen toe.(*) van 29 december 1997.(**) gecoördineerd op 14 juli 1994.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Referentieterugbetaling

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot
vaststelling van de procedures, termijnen en voorwaarden inzake de tegemoetkomingen van de
verplichte verzekering voor geneeskundige verzorging en uitkeringen in de kosten van
farmaceutische specialiteiten. Ook keurde hij een Ministerieel besluit hierover goed.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot
vaststelling van de procedures, termijnen en voorwaarden inzake de tegemoetkomingen van de verplichte
verzekering voor geneeskundige verzorging en uitkeringen in de kosten van farmaceutische specialiteiten.
Ook keurde hij een Ministerieel besluit hierover goed.

Sinds 2001 zorgt de introductie van een generisch middel ervoor dat de oorspronkelijke specialiteit in het
systeem van referentiebetaling wordt opgenomen. Daardoor wordt de terugbetaling van de
oorspronkelijke specialiteit berekend op basis van 30% of het niveau van het generische middel. Als de
firma zijn prijs niet verlaagt, betaalt de patiënt het verschil tussen de prijs en de terugbetalingsbasis van
30%, bij aankoop van een oorspronkelijk middel. De patiënt kan echter een generisch middel vragen. De
Ministerraad keurde (**) een besparingsmaatregel goed die de referentieterugbetaling tot alle vormen van
de molecule uitbreidt bij introductie van het eerste generische middel. (Dus ook siroop, zetpil, crème,
capsules...) Een amendement van de maatregel beschermt de patiënt tegen een meerkost op vormen van
een oorspronkelijke specialiteit die innovatief zijn en die een therapeutische meerwaarde hebben.De
firma's weigeren echter de prijzen te verlagen op de vormen die een patent hebben op de vorm, en die
recent in de handel zijn, omdat ze op internationaal niveau tot prijsverlagingen leiden.In dat geval kan de
patiënt enkel de meerkost betalen. Het ontwerp bepaalt de uitzonderingen op de referentieterugbetaling
voor de vormen met een reële therapeutische meerwaarde.De Ministerraad keurde ook een ontwerp van
ministerieel besluit goed, dat het ministerieel besluit (***) wijzigt tot wijziging van de lijst bij het koninklijk
besluit (****). Het ontwerp geeft de lijst van de uitzonderingen voor de vormen die op 1 juli 2005 in de
referentieterugbetaling werden opgenomen. De belangrijkste uitzonderingen zijn geneesmiddelen voor de
behandeling van kanker. Zonder die uitzonderingen is de meerkost ten laste van de patiënt heel hoog en
bestaat er geen alternatief om de patiënt te verzorgen.(*) van 21 december 2001.(**) van 26 november
2004.(***) van 23 mei 2005.(****) van 21 december 2001, in toepassing van artikel 35, alinea 4 van de
wet betreffende de verzekering voor geneeskundige verzorging en uitkeringen, gecoördineerd op 14 juli
1994.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Overeenkomst tussen FAVV en CODA

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, gaf de
Ministerraad zijn toestemming om een overeenkomst te sluiten tussen het Federaal Agentschap voor
de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV) en het Centrum voor Onderzoek in Diergeneeskunde en
Agrochemie (CODA) over de bestrijding van dierenziekten.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, gaf de
Ministerraad zijn toestemming om een overeenkomst te sluiten tussen het Federaal Agentschap voor de
Veiligheid van de Voedselketen (FAVV) en het Centrum voor Onderzoek in Diergeneeskunde en
Agrochemie (CODA) over de bestrijding van dierenziekten.

Vroeger voerde CODA opdrachten uit voor het toenmalige Ministerie van Middenstand en Landbouw. Na de
ontbinding van het Ministerie is de organisatie van de bestrijding van dierenziekten aan het FAVV
toegekend. Om een duurzame en stevige basis voor de samenwerking te creëren, is een overeenkomst
tussen het FAVV en CODA noodzakelijk. Bovendien is CODA de enige instelling die op dit gebied bepaalde
opdrachten mag uitvoeren. De overeenkomst bestaat uit:- een algemene overeenkomst die de toepassing
beschrijft, de duur van de overeenkomst, de opvolging van de acties, de financiering, de prijs en de
betalingswijze.- specifieke overeeenkomsten die de geplande taken beschrijven, de financiering, de
betalingswijze, de produkten en /of diensten die geleverd worden en eventuele bijzondere bepalingen.He
totale budget voor 2005 bedraagt 3.696.000 euro. Ten opzichte van de vorige overeenkomst betekent dit
een besparing van 261.000 euro.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Verplichte voorraden aardolie

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie en Energie, keurde de Ministerraad
een voorontwerp van wet goed, betreffende de aanhouding van verplichte voorraden aardolie en
aardolieproducten, en de oprichting van een agentschap voor het beheer van een deel van deze
voorraden. Het voorontwerp wijzigt de wet (*) betreffende de algemene regeling voor
accijnsproducten, het voorhanden hebben van die producten, hun verkeer en controle.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie en Energie, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed, betreffende de aanhouding van verplichte voorraden aardolie en
aardolieproducten, en de oprichting van een agentschap voor het beheer van een deel van deze
voorraden. Het voorontwerp wijzigt de wet (*) betreffende de algemene regeling voor accijnsproducten,
het voorhanden hebben van die producten, hun verkeer en controle.

De internationale regelgeving legt de lidstaten van het Internationaal Energie Agentschap (IEA) een
voorraadplicht op. Het huidige Belgische systeem schuift de plicht van de overheid om strategische
voorraden aan te houden, door naar de olie-importeurs en raffinaderijen. De maatschappijen die de
voorraad aanhouden, ontvangen hiervoor, via de programmaovereenkomst inzake maximumprijzen, een
vergoeding die schommelt naargelang de internationale prijs van de afgewerkte aardolieproducten, de
interestvoet voor een lening en de kosten voor het huren van opslagcapaciteit.Het nieuwe Belgische
voorraadsysteem bestaat uit:- de oprichting van het agentschap APETRA, dat een hoeveelheid
aardolie(producten) in eigendom heeft die de kloof met de ontoereikende werkvoorraden kan dichten.- de
aanzienlijke verhoging van de kwaliteit van de Belgische strategische voorraden, door kwaliteit- en
beschikbaarheidseisen te stellen aan de werkvoorraden die meegerekend mogen worden in de verplichte
voorraad.- een transparante aardoliemarkt, waarin elke eindconsument eenzelfde prijs betaalt voor de
verplichte voorraad. Op termijn moet dit nieuwe systeem voor de consument leiden tot een
kostenverlaging van de opslag van olieproducten. Het voorontwerp van wet richt het agentschap APETRA
op, als vennootschap van publiek recht met overheid- en sectorafgevaardigden in zijn Raad van
Bestuur.Daarnaast heeft het een professioneel dagelijks bestuur en een aanzienlijke overheidscontrole
(toezicht van een Regeringscommissaris, beheerscontract).APETRA beheert de hoeveelheden die België
volgens het IAE en de Europese Commissie moet houden, min de stocks die de voorraadplichtige
maatschappijen aanhouden. Het voorontwerp legt strikte regels op inzake de hoeveelheden die deel
mogen uitmaken van de strategische voorraden en optimaliseert de beschikbaarheid van de strategische
voorraden voor de eindgebruiker in geval van een breuk in debevoorrading.Het bevat voldoende sancties
bij niet-naleving en besteedt de controle van de voorraden uit aan een professionele instantie.Het
voorontwerp wordt voor advies aan de Raad van State voorgelegd.(*) van 10 juni 1997.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Personeel wetenschappelijke instellingen

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende diverse wijzigingen aan de regelgeving
betreffende het administratief en technisch personeel van de wetenschappelijke instellingen van de
Staat en de integratie van de bijzondere graden van niveau 1 naar de nieuwe loopbaan van niveau A
van het Rijkspersoneel.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende diverse wijzigingen aan de regelgeving betreffende het
administratief en technisch personeel van de wetenschappelijke instellingen van de Staat en de integratie
van de bijzondere graden van niveau 1 naar de nieuwe loopbaan van niveau A van het Rijkspersoneel.

Het ontwerp integreert in de nieuwe loopbaan van niveau A de bijzondere graden van niveau 1 van het
Nationaal Instituut voor Criminalistiek en Criminologie, het Wetenschappelijk Instituut voor
Volksgezondheid, het Centrum voor Onderzoek in Diergeneeskunde en Agrochemie, het Koninklijk Museum
voor van het Leger en de Krijgsgeschiedenis, de Nationale Plantentuin van België en de tien
wetenschappelijke instellingen (*), die onder de Programmatorische overheidsdienst Wetenschapsbeleid
vallen. Dankzij de integratie kunnen de betrokken personeelsleden zich op tijd inschrijven voor de
gecertificeerde opleidingen.(*) Koninklijk Belgisch Instituut voor Natuurwetenschappen, Koninklijk Museum
voor Midden-Afrika, Koninklijke Musea voor Kunst en Geschiedenis, Koninklijke Musea voor Schone Kunsten
van België, Belgisch Instituut voor Ruimte-aëronomie, Koninklijk Meteorologisch Instituut van België,
Koninklijke Sterrenwacht van België, Koninklijke Bibliotheek van België, Koninklijk Instituut voor het
Kunstpatrimonium en het Rijksarchief.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Reiskosten federale personeelsleden

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende algemene
regeling inzake reiskosten.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende algemene regeling
inzake reiskosten.

Het ontwerp wijzigt de wijze waarop de kilometervergoeding wordt berekend die men aan personeelsleden
van het federaal openbaar ambt toekent, wanneer ze hun persoonlijk motorvoertuig gebruiken voor de
behoeften van de dienst.De bestaande jaarlijkse herziening van het bedrag van de kilometervergoeding
gebeurt aan de hand van een formule die uit niet minder dan 12 parameters bestaat. Ook het verzamelen
van betrouwbare gegevens is niet eenvoudig en nieuwe elementen, zoals de uitbreiding van het aantal
occasievoertuigen, kan men niet in rekening brengen. Daarom vereenvoudigt het ontwerp de wijze van
berekening. Vanaf 1 juli 2005 wordt de berekening gekoppeld aan de consumptieindex, zoals voor het
vakantiegeld, de eindejaarstoelage... De vergoeding wordt verhoogd met een breuk waarvan de noemer
de comsumtieprijsindex is van de maand mei van het voorgaande jaar en de teller die van de maand mei
van het lopende jaar.Het aan te passen bedrag voor de herziening van 1 juli 2005 wordt vastgelegd op
0,2771 euro per kilometer.Het ontwerp wordt voor overleg aan het Comité voor de federale, de
gemeenschaps- en de gewestelijke overheidsdiensten voorgelegd en voor advies aan de Raad van State.
(*) van 18 januari 1965.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Overdracht van personeel

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, en mevrouw Sabine Laruelle, Minister van
Middenstand en Landbouw, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot
wijziging van het koninklijk besluit (*) tot overdracht van personeelsleden van het Ministerie van
Middenstand en Landbouw naar de Vlaamse Regering.

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, en mevrouw Sabine Laruelle, Minister van
Middenstand en Landbouw, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging
van het koninklijk besluit (*) tot overdracht van personeelsleden van het Ministerie van Middenstand en
Landbouw naar de Vlaamse Regering.

Het ontwerp verbetert het koninklijk besluit. Bij de overdracht van personeel naar de Vlaamse Regering op
1 oktober 2002 waren vier personen per vergissing overgedragen, aangezien ze niet meer in dienst waren
bij het Ministerie van Middenstand en Landbouw.(*) van 29 september 2002.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Provinciegouverneurs

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, nam de Ministerraad
kennis van het rapport van de conferentie van provinciegouverneurs en hun verzoek om hierover
verder te overleggen.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, nam de Ministerraad kennis van
het rapport van de conferentie van provinciegouverneurs en hun verzoek om hierover verder te
overleggen.

Het rapport behandelt de analyse van de opdrachten van de Gouverneurs in hun hoedanigheid van
commissaris van de federale regering en vertegenwoordiger van de Staat in de provincie. De Gouverneurs
oefenen een aantal federale taken in opdracht van federale overheidsdiensten uit, zoals Binnenlandse
Zaken, Justitie, Volksgezondheid... Naar aanleiding van een omzendbrief eind 2003 die de taken van de
Gouverneurs voor de FOD Binnenlandse zaken actualiseerde, besliste de conferentie van Gouverneurs ook
de taken die ze voor andere overheidsdiensten uitvoeren, te analyseren en te actualiseren. Hun
bevindingen en voorstellen hierover komen in het verslag aan bod.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Onderhoud radiomateriaal

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, stemde de Ministerraad
erin toe, het onderhoudscontract voor radiomateriaal, gebruikt door de federale politie, tot 2009 te
verlengen.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, stemde de Ministerraad erin
toe, het onderhoudscontract voor radiomateriaal, gebruikt door de federale politie, tot 2009 te verlengen.

Het onderhoudscontract voor het materiaal, dat via een algemene offerteaanvraag aan de firma Philips
Professional systems was toegekend en aan de firma Simoco benelux overgedragen, wordt verlengd door
bijakte nr 5.Oorspronkelijk had de overeenkomst Voting als doel de radiotransmissies binnen de rijkswacht
voort te zetten, totdat men de netwerken voor radio-politie binnen het systeem ASTRID had
geïmplementeerd.De netwerken Voting worden in het raam van de hervorming van de politiediensten
gebruikt, om de operationele coördinatie van taken tussen de eenheden van de federale politie en de
politiezones te waarborgen. Bovendien kan men dankzij die netwerken ook de veiligheid van het personeel
en het beleid van de ploegen van de politiediensten waarborgen, wat een grote besparing van middelen
toelaat. De achterstand die men in de planning van Astrid heeft opgelopen, verplicht de federale politie,
om de onderhoudsovereenkomsten van het radiomateriaal voor enkele jaren te verlengen. De federale
politie verdeelt immers zijn interne technische capaciteiten tussen het huidige netwerk IRIS (waar het
netwerk Voting deel van uitmaakt) en de installatie van de netwerken die deel uitmaken van Astrid.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Verstrekkingen klinische biologie en nucleaire geneeskunde in vitro

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad twee ontwerpen van koninklijk besluit goed, aangaande verstrekkingen inzake klinische
biologie en nucleaire geneeskunde in vitro. Het eerste ontwerp wijzigt het koninklijk besluit (*) tot
uitvoering van artikel 70 van de wet betreffende de verplichte verzekering voor geneeskundige
verzorging en uitkeringen (**) met betrekking tot de verstekkingen inzake klinische biologie en
nucleaire geneeskunde in vitro, die in onderaanneming worden verricht voor in een ziekenhuis
opgenomen rechthebbenden. Het tweede ontwerp wijzigt het koninklijk besluit (***) tot vaststelling
van nadere regelen betreffende de forfaitaire honoraria voor sommige verstrekkingen inzake klinische
biologie, verleend aan niet in een ziekenhuis opgenomen rechthebbenden, alsmede de
onderaanneming van deze verstrekkingen.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad twee ontwerpen van koninklijk besluit goed, aangaande verstrekkingen inzake klinische
biologie en nucleaire geneeskunde in vitro. Het eerste ontwerp wijzigt het koninklijk besluit (*) tot
uitvoering van artikel 70 van de wet betreffende de verplichte verzekering voor geneeskundige verzorging
en uitkeringen (**) met betrekking tot de verstekkingen inzake klinische biologie en nucleaire
geneeskunde in vitro, die in onderaanneming worden verricht voor in een ziekenhuis opgenomen
rechthebbenden. Het tweede ontwerp wijzigt het koninklijk besluit (***) tot vaststelling van nadere regelen
betreffende de forfaitaire honoraria voor sommige verstrekkingen inzake klinische biologie, verleend aan
niet in een ziekenhuis opgenomen rechthebbenden, alsmede de onderaanneming van deze
verstrekkingen.

Het eerste koninklijk besluit regelt de onderaanneming van verstrekkingen klinische biologie voor
gehospitaliseerde patiënten. Het tweede regelt dezelfde materie voor patiënten die niet in een ziekenhuis
zijn opgenomen. Het gaat om gespecialiseerde onderzoeken die laboratoria doorsturen naar
gespecialiseerde laboratoria. De ontwerpen vereenvoudigen de administratieve verplichtingen die met het
doorsturen van de onderzoeken gepaard gaan.Daarnaast wordt ook de ristornoregeling uit het koninklijk
besluit (***) geschrapt, aangezien die sinds 2000 niet meer wordt toegepast. Het eerste laboratorium moet
100% van het bedrag van de honoraria betalen aan het laboratorium dat de verstrekkingen in klinische
biologie in onderaanneming verricht. De ontwerpen voeren ook de schriftelijke lastgeving tussen de
verstrekkers van het eerste laboratorium en het laboratorium in onderaanneming in. Dankzij de ontwerpen
kan men de informatiestroom over de uitgevoerde verstrekkingen elektronisch laten verlopen en wordt de
informatie eenduidig en makkelijk controleerbaar.(*) van 13 december 1989.(**) gecoördineerd op 14 juli
1994.(***) van 24 september 1992.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Grootstedenbeleid

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, Maatschappelijke
integratie en Grootstedenbeleid, nam de Ministerraad kennis van een nota over de overeenkomsten
die worden gesloten met de steden Antwerpen, Charleroi, La Louvière, Luik, en de gemeenten
Schaarbeek en Sint-Gillis in het kader van het Grootstedenbeleid.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, Maatschappelijke integratie en
Grootstedenbeleid, nam de Ministerraad kennis van een nota over de overeenkomsten die worden
gesloten met de steden Antwerpen, Charleroi, La Louvière, Luik, en de gemeenten Schaarbeek en Sint-
Gillis in het kader van het Grootstedenbeleid.

In de algemene uitgavenbegroting van 2005 is een bedrag van 128.652.000 euro voor
stadsovereenkomsten voorzien. Vanaf dit jaar worden die voor drie jaar gesloten. Daarom besliste de
Ministerraad voortaan vijf doelstellingen aan de overeenkomsten toe te kennen. Ze beantwoorden beter
aan de visie op middellange termijn:- een geïntegreerde ontwikkeling van de wijken in de stad,- een
levendige lokale economie, duurzame banen in de buurt,- wijken waar het goed samenleven is,- een
gezonde stad,- een beter aanbod aan woningen (in het kader van het toekomstige luik 'huisvesting' van
het programma).De vastlegging van de begroting die aan idere overeenkomst is gekoppeld, zal in de loop
van het begrotingsjaar 2005 integraal worden uitgevoerd.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Spoorweginfrastructuur

Op voorstel van de heer Renaat Landuyt, Minister van Mobiliteit, keurde de Ministerraad een ontwerp
van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende uitvoering van het
koninklijk besluit (**) betreffende de voorwaarden voor het gebruik van de spoorweginfrastructuur.

Op voorstel van de heer Renaat Landuyt, Minister van Mobiliteit, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende uitvoering van het koninklijk
besluit (**) betreffende de voorwaarden voor het gebruik van de spoorweginfrastructuur.

Het koninklijk besluit (*) dat wordt gewijzigd, bepaalt de principes en de procedures van de
infrastructuurcapaciteiten en van de infrastructuurretributies. Het blijkt dat de kosten van de
spoorwegbeheerder groter zijn, dan wat oorspronkelijk verwacht werd. Daarom wil men de
spoorwegbeheerder de mogelijkheid geven om heffingen te innen, die de kosten die voortvloeien uit de
exploitatie van de spoordienst benaderen. Het ontwerp voert twee nieuwe parameters in om de retributie
voor het gebruik van de spoorweginfrastructuur te berekenen. Het gaat om de parameters van de
vraagelasticiteit en van het concurrentievermogen. Hierdoor kan men rekening houden met de
configuratie van de spoorwegvervoersector die gedeeltijk open is voor concurrentie.Het ontwerp bepaalt
ook dat de spoorwegbeheerder zijn retributie kan aanpassen aan de evolutie van zijn kosten, op minder
lange termijn dan degene die nu voorzien is. Zo kan hij sneller aanpassingen maken.(*) van 9 december
2004. (**) de hoofdstukken VII en IX van het kb van 12 maart 2003.
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Hoort bij Ministerraad van 9 juni 2005

Slachthuizen

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad de bijkredieten goed, die voorzien worden om de terugvordering door de slachthuizen te
financieren, van de bijdragen die ze aan het Begrotingsfonds voor de gezondheid en de kwaliteit van
de dieren en de dierlijke producten stortten.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad de bijkredieten goed, die voorzien worden om de terugvordering door de slachthuizen te
financieren, van de bijdragen die ze aan het Begrotingsfonds voor de gezondheid en de kwaliteit van de
dieren en de dierlijke producten stortten.

De dierengezondheidswet (*) legde producenten de betaling van een bijdrage aan het fonds op, om de
dierenziekten te bestrijden en de kwaliteit van dierlijke producten te bevorderen. Het Europees Hof van
Justitie oordeelde echter op 21 oktober 2003 dat de rechtsgrondslag voor de inning tussen 1 januari 1998
en 9 augustus 1996 niet in overeenstemming was met het Gemeenschapsrecht. Alle betaalde bedragen
aan het fonds in die periode kunnen dus worden betwist en door de rechter als onwettig worden verklaard.
Een tiental producenten, voornamelijk slachthuizen of exportateurs van dieren, vechten de maatregel
juridisch aan en eisen de bijdragen uit die periode terug.Om de nodige kredieten vrij te maken, keurt de
Ministerraad een bijkrediet voor een bedrag van 13 miljoen euro goed op de begroting van FOD
Volksgezondheid, Veiligheid van de Voedselketen en Leefmilieu. Het bijblad voorziet in een bedrag van
225 miloen euro voor alle toekomstige vorderingen in dit dossier.(*) van 24 maart 1987.
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